
115765

To:

Cc:

From: )

Sent: Mon 3/30/2020 5:57:00 PM

Subject: FW: terugkoppeling problemen jeugdbeschermingsketen

Received: Mon 3/30/2020 5:57:00 PM

Over onderstaande heb ik contact met IEEE ochad. Een directe collega van EER neemt contact met mij op. Ik houd je op
de hoogte.

heeft vandaag gesproken met | EE v=" de gemeente Rotterdam en met[JEEZ Daaruit kwam

onderstaande beeld en verklaring.

Nadat ik de directeur van Rotterdam heb gesproken mail ik je nogmaals. Ik denk dat onze vragen al genoeg reden voor hun zijn
om er goed met elkaar naar te kijken. Dat zou mooi zijn.

Met vriendelijke groet,

Ik heb net gesproken me EE gemeente Rotterdam.

Hij herkent nu niet een nieuw signaal, maar de ontwikkeling die de regio en Rotterdam nu doormaken, kunnen de verschillende

opvattingen over waar het wijkteam of waar het GI van is wel verklaren.

Zijn verzoek om signalen vooral ook — concreter dan nu- bij de gemeente neer te leggen en bij de ketenpartners, zodat ze een

oplossing kunnen vinden.

De GI in Rotterdam Rijnmond is nl bezig om zich meer toe te leggen op hun kerntaak nl. dwang en ots-en. Dit betekent dat hulp
in het vrijwillig kader, de drang-kant, bij de lokale teams komt te liggen. Dit is een regionaal traject en een gezamenlijke
zoektocht naar hoe dit optimaal te organiseren, om dezelfde visies te ontwikkelen over de beelden bij ‘wat is een crisissituatie’,
wie doet wat, wat zijn de verwachtingen over en weer in het werkproces. Midden in dit proces, kan dit afschuiven tot gevolg
hebben of iig het gevoel van over en weer afschuiven.

Binnen gemeente Rotterdam wordt volgens hem al flink geinvesteerd in de intensievere aanpak van de wijkteams. Maar dat is in

de hele regio nog niet zo ver. Dat vraagt ook gemeentelijk om andere beelden maar ook om een financieel plaatje bv. Als je

drang door het wijkteam laat uitvoeren.

Met de coronacrisis zouden deze verschillen van inzicht nog scherper naar voren kunnen komen. Omdat druk en onzekerheid

toeneemt en de situaties bij gezinnen nijpender.

Heb ook gesproken en zij bevestigt dit beeld. In de eerste dagen van de crisis gingen wijkteams niet meer op

huisbezoek en ook de GI's waren zeer terughoudend. Alleen VT is van begin af aan wel op bezoek gegaan. Nu is er voor de GI's

wel weer een werkwijze dat ze op bezoek gaan in ernstige situaties, zo ook vanuit de wijkteams. Maar als er al een zoektocht

gaande is naar wie nu waarvan is, zal een crisissituatie met angst voor besmetting niet helpen.

Overigens nog een signaal van gemeente Rotterdam: de jeugdbeschermers hebben ook tekort aan beschermende materialen.

Overigens doet VT daar niet aan en houden ze gewoon de voorschriften van het RIVM bij huisbezoeken in acht. Dit heeft al

geleid tot een situatie dat iemand van de jeugdbeschermer met mondkapje en handschoenen op pad ging met een VT-

medewerker die dit niet had. Wel bijzonder dat daar dus verschillend beleid op is.
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Onderwerp: RE: terugkoppeling problemen jeugdbeschermingsketen

EER
Ik had jouw mail nog even voorgelegd aan de minister. Hij gaf aan: “Mijn beeld is dat dit niet helemaal correct is. 1B schaalt wel

heel driftig af. Graag inderdaad oppakken richting wijkteams R'dam. Als daar ook signaal JB uit naar voren komt, dan beiden om

tafel zetten.”.

Kan je hiermee verder?



115765

Groeten,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |

Directie BPZ

Parnassusplein 5 | 2511 XV | Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |

minvws.nl

|

Van:IEEEJEEYeminvws.ni>
Verzonden: woensdag 25 maart 2020 17:29

@minvws.nl>; @minvws.nl>

CC: Dminvws.nl>; . A. A. @minvws.nl>

Onderwerp: FW: terugkoppeling problemen jeugdbeschermingsketen

Nav de vraag vanochtend van Hugo (vanuit zijn eigen privé netwerk) onderstaande info.

Niet urgent nu. lk laat het aan jullie ter beoordeling of hij het inderdaad wil zien. Anders doe ik het morgen in de call bij EE

In algemene zin dus geen grote zorgen nu. maar specifiek wijkteams Rotterdam wel wat vragen die lijken te corresponderen met

het signaal. We nemen contact op met Rotterdam.

Zoals EE al eerder heeft teruggekoppeld herkennen de GI's en de RvdK zich niet in de signalen. [IGE
geeft aan dat hij juist verrast is over de flexibiliteit en de innovatieve wijze waarop contact met gezinnen wordt

gelegd. Wel zorgen over langere termijn en beschikbaarheid beschermingsmaterialen.
We hebben nog specifiek navraag gedaan bij JB Rotterdam Rijnmond en krijgen daar de volgende terugkoppeling:

- Ze hebben weinig uitval van personeel en kunnen goed doordraaien. Er is geen sprak van niet genoeg

gezinsvoogden. Ook hebben gezinsvoogden gewoon contact met de kinderen.
- Volgens de GI is er wel een capaciteitsprobleem bij het spoedteam van de RvdK. Dat speelde ook al voor de

crisis maar wordt op dit moment pregnanter. Ze zijn moeilijk bereikbaar, zeker overdag. Dat is in crisis

situaties waar bijvoorbeeld shel een VOTS moet worden gegeven een probleem. Ik heb de regiodirecteur
van de RvdK nog niet te pakken gekregen om dit te verifiéren.

- JBRR geeft aan dat zij wel problemen ondervinden met de afschalingsmogelijkheid richting wijkteam. De

wijkteams geven aan geen fysiek contact meer te hebben. Afschaling lukt niet en aan de andere kant

proberen de wijkteams nu veel zaken op te schalen naar de GI die daar niet horen. 5.1.2e

(bestuurder JBRR) geeft aan dat ze wel 10 man kan zetten op telefoontjes die nu uit de wijkteams komen.

Dat zijn veel vragen mbt moeders die in paniek zijn omdat ze alle kinderen thuis niet trekken of het niet

meer aan kunnen
,
of gezinnen waar de druk oploopt omdat ambulante zorg nu niet opstart. In alle gevallen

vragen die bij het wijkteam thuis horen.

Mogelijk is rond dat laatste punt de onrust ontstaan. Dat de klachten vooral vanuit de wijkteams komen terwijl
andersom de GI's de extra vragen van de wijkteams er niet bij kunnen hebben, zeker als de inschatting is dat de

veiligheid van de kinderen niet in het geding is.


